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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Dhr. G. v.d. Put (plv. voorzitter), de heren  H. Van de Ven ( LRG), A. v. Baal 
(PvdA), J. Swaans (VVD), W. Couwenberg (Lijst Couwenberg) (tot en met 
agendapunt 5) en de dames M. de Groot (CDA) en mevrouw A. Eikelenboom 
(SP) 
Ambtelijke ondersteuning: 
Wethouder Th. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

De heren E. Schellekens (LRG) en M. Van Oosterwijk (Pro Actief Goirle) 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2013/30-mei/19:30 
 
1.  Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
-  Toekomstvisie 
Mevrouw Eikelenboom stelt voor dit over de vakantie heen te tillen. 
De heer Swaans wil graag uitstel, want hij heeft het nog niet kunnen lezen. 
De heer Van Baal was aanwezig bij de avond op 15 mei. Vindt dat proces en inhoud tekort worden gedaan, 
wanneer dit nog voor de zomer wordt afgehandeld. 
De heren Van de Ven en Couwenberg sluiten zich hierbij aan. 
Mevrouw De Groot stelt dat de revolutie niet uitbreekt als het over de zomervakantie wordt heengetild. 
De burgemeester vindt het heel jammer. Het stuk is mede in opdracht van de raad met deze snelheid voorbereid. 
Zij vindt het jammer dat niet alle fracties op 15 mei aanwezig konden zijn. Zij accepteert het standpunt van de 
commissie. 
De voorzitter spreekt waardering uit voor het harde werk. Het stuk wordt na de zomer behandeld. 
 
2.  Vaststelling jaarstukken 2012 
De heer Swaans geeft een toelichting op hetgeen besproken is in het audit-comité met de accountant. 
 
Standpunten fracties: 
 
De heer Van de 
Ven (LRG) 

Geeft complimenten voor het geleverde werk. Beperkt zich tot het verslag van bevindingen 
van de accountant. Hierin zit een zorgpunt rond het centrumplan. Ook wijst de accountant 
op de risico's bij het CC Jan van Besouw. Er kan een vertekening zijn van de cijfers.  
Is van mening dat het opnemen van wensen niet helemaal is aan te merken als 
voorsorteren. 

De heer 
Couwenberg (LC) 

De nota lokaal drugsbeleid is van 1999, de verordening brandweer is van 1997. Moet dit 
niet herzien worden? 

http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2013/30-mei/19:30
http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-zaken/2013/30-mei/19:30
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Mevrouw 
Eikelenboom (SP) 

In het raadsvoorstel is een wensenlijstje opgenomen. Deze hebben allemaal betrekking op 
buitengebied en Riel. Zijn er ook ambities voor Goirle? 

Mevrouw De 
Groot (CDA) 

Vond de antwoorden op de vragen niet helder. Vraagt zich af wat de status van de nieuwe 
wensen is. De nieuwe wensen zijn erg Riel gerelateerd. Vindt dat de nieuwe wensen hier 
niet thuis horen. 

De heer Swaans 
(VVD) 

De accountant heeft goedgekeurd, ook op de rechtmatigheid. Er zijn geen materiële 
afwijkingen ten opzichte van de regelgeving. Het jaarverslag geeft een zuiver beeld. Er zit 
een behoorlijke stijging in de lasten, onder andere op documentenbeheer. Wanneer we de 
overhead kunnen terugdringen, kan dat voor de toekomst een aardige besparing opleveren. 
Is van mening dat tot de nieuwe wensen niet besloten wordt.  

De heer Van Baal 
(PvdA) 

Geeft complimenten en dank voor de stukken. Ook met de inhoud is hij niet ontevreden. Is 
van mening dat het vaststellen van de jaarstukken zonder een wensenlijstje kan. Dit riekt 
naar enige willekeur. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als B-stuk naar de gemeenteraad. De voorzitter constateert dat er in de commissies 
sterke geluiden zijn geweest over de tekst van het raadsvoorstel.  
 
3. Jaarrekening 2012 en begroting 2014 Veiligheidsregio Midden- en West Brabant  
De heer Van Baal voert hierbij niet het woord, vanwege zijn betrokkenheid bij de Veiligheidsregio. 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw De 
Groot (CDA) 

De jaarrekening is ter kennisname, op de begroting kunnen zienswijzen ingediend worden. 
Stemt in. 

De heer Van de 
Ven (LRG) 

Vraagt zich af waar de loonstijging vandaan komt. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
4. Gemeenschappelijke regeling Regio Hart van Brabant en jaarstukken 2012  
 
Standpunten fracties: 
 
Mevrouw 
Eikelenboom (SP) 

Kan instemmen met het raadsvoorstel. Heeft het idee dat Midpoint Brabant wat overdone 
is. De indruk is, gezien het drukwerk, dat ruim met het geld wordt omgegaan. 

Mevrouw De 
Groot (CDA) 

Heeft twee opmerkingen bij het voorstel. De begroting wordt vrij laat aangeleverd. Kunnen 
we afspreken dat dit eerder gebeurt? De vraag is of de wensen van de samenwerking ook 
aan de orde kan komen in de voorjaarsnota. 
2 keer per jaar wordt een radendag georganiseerd. In de regeling staat niets over de 
betrokkenheid van griffiers in de voorbereiding van de radendagen. Dringt erop aan dat 
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deze in de regeling terugkomen. Vindt dit onderwerp heel belangrijk. 
Vindt dat er geen reden is om Heusden een lager tarief te laten betalen. 

De heer Swaans 
(VVD) 

Kan zich vinden in het voorstel. Heeft niet naar de verordening gekeken. Vertrouwt op de 
verordening. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
5.  Voorbereidingskrediet zaakgericht werken en digitaal archief 
 
Standpunten fracties: 
 
De heer Van Baal 
(PvdA) 

Vindt het bedrag voor initiële kosten hoog, maar stemt in met het voorstel. 

De heer Swaans 
(VVD) 

Sluit zich aan bij de woorden van de heer Van Baal. Verwacht dat de investering in de 
toekomst ook tot verbetering van efficiency en effectiviteit kan leiden. 

Mevrouw De 
Groot (CDA) 

Is er tevreden met het voorstel. 

De heer Van de 
Ven (LRG) 

Kan ook instemmen. Is van mening dat de samenwerking met andere gemeenten voordelen 
op moet leveren. Hoopt dat dat meer voordeel oplevert.  

Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  A-stuk naar de gemeenteraad. 
 
6.  Het meegeven van aandachtspunten aan het college voor de bijeenkomst over de  

Bestuursrapportage op 11 juni 
 
Standpunten fracties: 
 
De heer Van de 
Ven (LRG) 

Geeft aan dat hij bij de Burap graag een meer integraal inzicht hebben van de 
accommodaties in de totaliteit.  

De heer Van Baal 
(PvdA) 

Hoopt dat er aandacht is voor de afwikkeling van het Kloosterplein, Oranjeplein en het 
gemeentehuis. 

 
7. Planning raad tweede helft 2013 
De commissie stemt in met de planning 
 
8. Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag  21 maart 2013 en de Brede Commissie 

van 23 april 
De zin over brede samenwerking met Alphen-Chaam en Baarle-Nassau wordt uit de tekst gehaald. 
De toezeggingenlijst wordt aangepast. De toezegging over de Wet HOF was door een misverstand niet 
gecommuniceerd. De betreffende informatie is onderaan dit verslag bijgevoegd. 
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9. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
De burgemeester geeft aan dat de pilotprojecten met Oisterwijk en Hilvarenbeek goed verlopen. Na de zomer 
wordt gekeken hoe de projecten dan lopen. Gekeken wordt of dit goede mogelijkheden zijn om samen te 
werken. 
De burgemeester meldt de samenwerking tussen Gilze en Rijen en Alphen-Chaam. Meer informatie staat op   
http://www.gilzerijen.nl/internet/gemeentelijk-nieuws_245/item/twee-gemeenten-willen-aan-ambtelijke-
organisatie_36033.html 
Veel gehoorde kritiek op de dialoogbijeenkomst was dat het niet echt een dialoog is geweest. Men vindt het 
jammer dat tijdens deze bijeenkomst niets is besproken over intergemeentelijke samenwerking. Waarschijnlijk 
komt het rapport over Krachtig Bestuur na de zomer uit. 
De heer Van de Ven vraagt of de samenwerking Gilze en Rijen en Alphen-Chaam verdere samenwerking met 
Goirle uitsluit. Zijn er nog andere mogelijkheden om de samenwerking met Oisterwijk en Hilvarenbeek uit te 
breiden?  
De burgemeester geeft aan dat deze beide gemeenten Baarle-Nassau en Dongen niet uitsluit voor verdere 
samenwerking. Met Baarle-Nassau is Goirle nog steeds in gesprek. Alphen-Chaam heeft eenzijdig de gesprekken 
met Baarle-Nassau beëindigd. 
Mevrouw De Groot geeft aan dat de bijeenkomst in De Efteling niet over Krachtig Bestuur ging. 
 
10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Swaans vraagt naar de uitkomst van de enquête over de weekmarkt. 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat maandag het advies in het college beschikbaar is. Daarna krijgt de 
raad informatie. 
 
11. Stukken ter kennisname  
Hierover zijn geen opmerkingen. 
 
12. Rondvraag 
De heer Swaans geeft aan dat het hem opvalt dat bij sommige bijeenkomsten maar weinig raadsleden aanwezig 
zijn. Hij doet een oproep aan de fractievoorzitters om dit in hun fractie te bespreken. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:34 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken  van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van 29 augustus 2013 
 
De voorzitter,    de griffier,    
 

http://www.gilzerijen.nl/internet/gemeentelijk-nieuws_245/item/twee-gemeenten-willen-aan-ambtelijke-organisatie_36033.html
http://www.gilzerijen.nl/internet/gemeentelijk-nieuws_245/item/twee-gemeenten-willen-aan-ambtelijke-organisatie_36033.html
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Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum
Wijze afdoening 

22-11-2012 Cie AZ Voorstel financiële verordening: Gekeken 
wordt of een cash-flowoverzicht haalbaar 
is. Dit wordt besproken in het audit-
comité.  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Na bespreking in audit-comité volgt raadsinformatie. 
Planning: 1e kwartaal 2013.  
Mei 2013: De accountant kijkt of hij een format kan 
aanleveren. 
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De wet HOF (Houdbare Overheidsfinanciën). 
 
In onze raadsinformatie van 12 juni 2012 hebben wij u informatie gegeven over de in te voeren wet HOF.  
 
Hoe ver is  het nu met de wet HOF ? 
De wet HOF is 21 september 2012 aan de Tweede Kamer aangeboden. De nu beoogde datum van 
inwerkingtreding is 1 januari 2014. 
 
Nog even kort wat het doel is van deze wet: 
Het is de Nederlandse vertaling van de Europese afspraak dat alle lidstaten in 2013 een financieringstekort van 
maximaal 3% van het bruto binnenlands product (bbp) mogen hebben, en op termijn een financieringstekort van 
0% van het bbp. De wet is van toepassing op het Rijk, gemeenten, provincies en waterschappen. 
 
Wat zijn de gevolgen voor de gemeenten? 
De gevolgen zijn ingrijpend. 
Zoals al in onze raadsinformatie van 12 juni 2012 is aangegeven, wordt onze jaarrekening opgesteld op basis 
van het stelsel van baten en lasten. Dat betekent dat de kosten van investeringen over meerdere jaren worden 
verantwoord. Voorts kunnen we bedragen toevoegen of onttrekken aan reserves en voorzieningen om 
verwachte verliezen/kosten af te dekken. Dit voorkomt grote schommelingen in de uitgaven. 
Het voorliggend wetsvoorstel HOF werkt met een kaststelsel. In het kasstelsel gaat het om de daadwerkelijke 
geldstromen; elke investering wordt in hetzelfde jaar nog voor het volledige bedrag als uitgave opgevoerd. 
 
Voorbeeld:  
De gemeente gaat het riool vervangen en gaat hiervoor een lening aan voor 40 jaar. 
In het stelsel van baten en lasten worden de kapitaalslasten (rente- en afschrijvingskosten) jaarlijks als uitgaven 
geboekt. In het kasstelsel worden de totale investering in dat jaar als kosten geboekt. 
Dus de gemeente wordt dan geconfronteerd met een financieringstekort in dat jaar.  
 
Omdat de gemeente dan een financieringstekort heeft draagt zij bij aan het EMU tekort en kan een boete 
opgelegd krijgen. 
 
Het VNG heeft een reactie gegeven op het wetsontwerp en de Tweede Kamerleden hebben vragen gesteld 
welke nu in de behandeling van het wetsontwerp worden meegewogen. 
Over de vraag of alleen de overschrijdende gemeentes individueel moeten betalen is afgesproken dat dit op 
collectief niveau zal worden bepaald. Uitgaande van het verleden zal dan een eventuele boete meevallen. Er 
wordt nog gekeken naar notoire tekortgemeentes hoe hier mee om te gaan. 
Ook worden de boetes niet direct opgelegd. Er zal worden gekeken naar een gemiddelde van 3 jaar. 
 
Voorlopige berekeningen wat de mogelijke gevolgen voor de gemeente Goirle zouden kunnen zijn  -in het ergste 
geval -  dat wil zeggen dat er niet gesaldeerd wordt met alle gemeenten en  uitgaande van onze 
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investeringsprogramma's  dat de boete € 120.000,00 kan bedragen per jaar. Ervaringen uit de investeringen 
van alle gemeenten van de laatste 20 jaar is dat gesaldeerd er bijna geen overschrijding is. 
Oplossingen om een en ander te voorkomen zouden kunnen zijn: Leasing, Huur en PPS-constructies. De vraag is 
dan wel of een boete opweegt tegen eventuele meerkosten van rentelasten e.d. 
 
Wij gaan ervan uit dat in de wettelijke behandeling er nog het een en ander zal worden aangepast. Zolang de 
wettelijke behandeling nog plaats vindt, wachten wij af. 
 


	Opgemaakt door

